
Z Á P I S N I C A  

zo zasadania mestského výboru č. 3  

konaného dňa 2. mája 2023  
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1.  Otvorenie  

2. Prejdenie obvodu okolo bytových domov, ohľadne osadenia stojanov na bicykle z 

participatívneho rozpočtu na rok 2023 v sume 6750, 00€ 

3. Rôzne 

4.  Záver 

 

 

K bodu 1: 

Zasadnutie mestského výboru otvorila a rokovanie viedla  predsedníčka mestského výboru č. 3, Ing. 

Jarmila Barcaj Drinková, ospravedlnila p. zástupcu Filipa Lackoviča, Petru Morávkovú a Lenku 

Včelkovú. 
 

K bodu 2: 

Členovia výboru urobili obhliadku okolo bytových domov, ohľadne osadenia stojanov na bicykle 

z participatívneho rozpočtu na rok 2023 v sume 6750,00€. Výbor požaduje osadiť stojany pred 

bytové domy, kde sa žiadne nenachádzajú a chcem pokračovať v tom tipe ako sme odsúhlasili v roku 

2022, ktoré nie sú doteraz osadené. Požadujeme osadiť: 

- Pre budovu DAV 

- J. Mudrocha 1350, 1352 

- G. L. Svobodu 1359, 1360, 1361 

- Sotinská 1421, 1373, 1345, 1590 

- Gorazdova 

- Sv, Cyrila a Metoda 2870, 2871, 2872, 2873 

- L. Novomeského 1349 

- S. Jurkoviča 1208, 1205 

- S. Jurkoviča 1206 osadiť zo zadnej strany bytovky 2 x 5 stojanov 

 
Mestský výbor č. 3 jednomyselne 

- a)   s c h v a ľ u j e 

- aby sa finančné prostriedky z participatívneho rozpočtu pre mestský výbor č. 3 v roku 2023 

použili na zakúpenie a osadenie stojanov na bicykle, ktoré budú umiestnené v obvode na 

uvedených uliciach v sume 6750,00€. 

 
K bodu 3: 

Pri obhliadke bolo zistené, čo je ešte potrebné urobiť: 

- G.L. Svobodu 1361 sa nachádza nižšie pred bytovkou poškodená lavička pri pieskovisku za 

Levíkom, požadujeme opraviť  

- Sotinská to účko 1345, 1475 sa nachádzajú ešte 3 ks staré smetné koše, vymeniť za nové 

- Sotinská 1475/19 sa nachádza popínavá rastlina tuja, ktorá zasahuje do polovice chodníka 

nedá sa poriadne prejsť, požadujeme orezať aby ostal celý chodník voľný 

- Sv, Cyrila a Metoda 2871/3 a 2873/5 sa nachádzajú poškodené lavičky, a prepadnutý chodník 

zo zámkovej dlažby dlhodobo, požadujeme opraviť 

- Na všetkých detských ihriskách v našom obvode vymeniť nový piesok 

 



 

 

 

K bodu č. 4: 

Pani predsedníčka poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie výboru ukončila.  
 

 

Senica, 04. 05.2023 

Zapísal: Ing. Jarmila Barcaj Drinková 

 

 

                                                                                        Ing. Jarmila  Barcaj  D r i n k o v á   

                                                                                       predsedníčka mestského výboru č. 3 
 


